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PROTOKOL nr 47
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo si~ w dniu 5 czerwca 2013 roku
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o godzinie 1600 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do protokolu),
Porzadek obrad przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawy rozne.

7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porz'tdku obrad.

Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek w sprawie zdjecia pkt. 5 z porzadku obrad.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wniosku.

Glosowanie:
za - 3
przeciw - 0
wstrzyrnalo sie - 0
Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 4. Analiza Sprawozdania z wvkonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

Sprawozdanie z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok stanowi zalacznik nr 3 do
protokolu nr 42 z dnia 26 kwietnia 2013 roku.

Skarbnik Slawomir Koc odpowiadal na pytania radnego:
Michala Jarocha dotyczace m.in.: przetargu na projekt sygnalizacji swietlnej przy ul Ok6lnej
i Bandurskiego; terminu zwrotu koszt6w poniesionych w zwiazku z termornodernizacja;
koszt6w zwiazanych z utrzymaniem targowiska przy ul. Paderewskiego; niezaplaconych
zobowiazania przez Urzad Miasta Marki w 2012 roku.

Przewodniczacy Komisji zarzadzil kilkuminutowa przerwe.

Po przerwie na posiedzenie komisji przybyla Pani Anna Sekula Naczelnik Wydzialu
Infrastruktury, Pan Adam Stachon Zastepca Naczelnika Wydzialu Infrastruktury i Burmistrz
Janusz Werczynski, kt6rzy odpowiadali na pytania radnych:
Michala Jarocha dotyczace m.in.: przetargu na projekt sygnalizacji swietlnej przy ul Ok6lnej
i Bandurskiego; realizacja wydatk6w budzetu z dzialu 600; realizacji remont6w czastkowych
ulic w Markach; budowy chodnika na ul Stawowej w Markach; realizacji wydatk6w budzetu
z dzialu 700; kontroli wywozu nieczystosci plynnych z budynk6w komunalnych; ekspertyz i
opinii wykonanych w zwiazku z weryfikacja taryfprzygotowanych przez Wodociag Marecki;
informacji zwiazanych z dzialem 750 rozdz. 75023 klasyfikacji budzetowej; zakupu sprzetu
komputerowego dla pracownik6w Urzedu Miasta Marki; wsp6lpracy Urzedu Miasta
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z Kancelaria Prawna Pana Marcina Kwasa; wydatki zwiazane z wynajmem i dostosowaniem
lokalu gdzie znajduje sie Punkt Informacyjny przy ul. Pilsudskiego rog ul. Wspolnej;
realizacji wydatkow z dzialu 754 rozdzial 75414 § 4300 Bezpieczenstwo publiczne i ochrona
przeciwpozarowa; oddelegowania pracownika monitoringu i zarzadzania kryzysowego do
Urzedu Miasta; przeslania do Regionalnej Izby Obrachunkowej pytania dot. interpretacji
kosztow kwalifikowanych w przypadku dotacji dla jednostek nie publicznych; wynagrodzen
pracownikow oswiatowych; uzgodnien dot. koniecznosci przeprowadzenia remontow
w placowkach oswiatowych; dochodow placowek przedszkolnych; wplywy z wynajmu
powierzchni w szkolach; kosztow zwiazanych z projektowaniem Boiska Orlik przy SP nr 1
wMarkach.

Glos zabrali rowniez: radny Pawel Pniewski, Pan Hubert Komorowski Naczelnik Wydzialu
Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa, radny Radoslaw Dec.

Pkt 6. Sprawy rozne.

Przewodniczacy Komisji poinformowal, ze najblizsze posiedzenia Komisji Rewizyjnej
odbedzie sie 11 czerwca 2013 roku.

Pkt 7. Zamkni((cie posiedzenia.

o godzinie 1800 Przewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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